

# SENSUOUS SPA

## WITH SENSIBLE SAVINGS & MORE

Reach for new heights of health and beauty with four tiers of indulgence at the award-winning MiraSpa!

SENSUOUS PACKAGE:	RUBY	SAPPHIRE	PEARL	DIAMOND
<b>Value</b>	HK\$12,000	HK\$25,000	HK\$38,000	HK\$56,000
<b>Value fully redeemable for:</b> 1) A la carte treatments with 2) Retail products with	15% off 10% off	20% off 15% off	25% off 15% off	30% off 20% off

### MORE PRIVILEGES:

Day Pass purchase discount	50% off	50% off	50% off	50% off
Dining Privilege discount at: Yamm, Coco, Cuisine Cuisine, Whisk and Room One Sports Bar	10% off	15% off	20% off	25% off
Extra discount on all hotel stay online promotional rates at The Mira Hong Kong <small>Subject to availability and requires direct booking with the hotel. Credit card details are required for guarantee and cancellation policy applies.</small>	-	-	5% off	5% off
<b>Unlimited use of all spa facilities on the day of treatment:</b> sauna, steam, whirlpool and heavenly waterbed lounge, plus acces to fitness center and indoor swimming pool				
<b>Complimentary signature spa tea on the day of Treatment</b>				
Complimentary 1 night stay at the Mira Suite 70 <small>2 Guests max</small>	-	-	-	x1
Complimentary mini Facial (30mins) on the birthday month <small>(valid on Mon - Fri only, excluding public holidays)</small>	-	-	-	x1
Complimentary Mira Massage (60mins) on the birthday month <small>(valid on Mon - Fri only, excluding public holidays)</small>	-	-	x1	x1
Complimentary usage of Couple's Spa Suite facilities <small>30mins if booked for 2 persons on the same day</small>	-	x2	x5	x10
Complimentary Day Pass	x2	x5	x10	x15
Complimentary parking on day of treatment	2 hours	2 hours	3 hours	4 hours
Credit sharing with one friend	-	-	-	✓
Valid from the day purchase	12 months	18 months	24 months	30 months

\* 10% service charge based on the discount price of spa treatments applies.

\* Terms & conditions apply, please contact MiraSpa for details. Offer cannot be combined with any additional promotional offers, Credit Card discounts, discount vouchers, etc. In case of any dispute, MiraSpa reserves the right of final decision.

**Booking enquiries 2315 5500 or**  
**miraspa@themirahotel.com**

Level B3, The Mira Hong Kong, Mira Place, 118-130 Nathan Road,  
Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

**miraspa**

**the mira**  
HONG KONG

# 體驗貼心水療呵護 專享非凡禮遇

屢獲殊榮的MiraSpa呈獻四款極致水療優惠  
讓別具一格之奢華水療體驗為您盈動健康活力，喚發動人姿采！

## 專享水療優惠：

	耀目紅寶石	瑰麗藍寶石	典雅珍珠	璀璨閃鑽
水療價值	HK\$12,000	HK\$25,000	HK\$38,000	HK\$56,000
憑水療價值兌換，專享折扣優惠： 1) 自選療程 2) 水療護理產品	85折 9折	8折 85折	75折 85折	7折 8折

## 更多非凡禮遇：

全日通行證	5折	5折	5折	5折
惠顧專享餐飲優惠 Yamm、COCO、國金軒、Whisk及Room One Sports Bar	9折	85折	8折	75折
預訂The Mira Hong Kong酒店住宿，按網上特惠房價 專享額外折扣優惠。 必須經酒店直接預訂，優惠需視乎客房供應情況而定。預訂時需 提供信用咭資料，取消預訂受條款限制。	-	-	95折	95折
療程當日無限專享水療設施 包括桑拿、蒸汽浴室、按摩池及漂浮水床，並可全日享用室內恆溫泳池及健身中心				
療程當日免費專享特式泡茶				
免費專享Mira客房70住宿1晚 最多2位入住	-	-	-	1次
於生日月份免費專享30分鐘美容護理 (只限星期一至五，不適用於公眾假期)	-	-	-	1次
於生日月份免費專享60分鐘The Mira按摩療程 (只限星期一至五，不適用於公眾假期)	-	-	1次	1次
免費專享水療套房設施30分鐘 雙人於同日預訂療程	-	2次	5次	10次
專享全日通行證	2張	5張	10張	15張
療程當日免費泊車	2小時	2小時	3小時	4小時
會籍可供額外1位賓客共享	-	-	-	✓
優惠有效期為購買日期後	12個月內	18個月內	24個月內	30個月內

\* 所有療程需按優惠價另收加一服務費。

\* 優惠受條款及細則約束，詳細請聯絡MiraSpa查詢。以上優惠不可與任何折扣或信用咭優惠及禮券等同時使用。如有任何爭議，MiraSpa將保留最終決定權。

預約請電 2315 5500 或 電郵至  
miraspa@themirahotel.com

香港九龍尖沙咀彌敦道118-130號Mira Place The Mira Hong Kong 地庫3樓

miraSpa

the mira  
HONG KONG

# SENSUOUS SPA

WITH SENSIBLE SAVINGS & MORE

體驗貼心水療呵護專享非凡禮遇

## Terms and Conditions:

- Applicable to A la Carte treatments only including Facial Therapy, Body Massage, Body Therapy and Finishing Touches.
- 10% service charge based on the discounted price of spa treatments applies.
- Complimentary parking is subject to membership tier and spa appointment on the day.
- Complimentary day passes cannot be used in exchange for treatments or credit value.
- Complimentary stay at the City Room cannot be exchanged for treatments or credit value.
- The spa memberships are non-refundable and non-transferrable.
- Prices of all treatments redeemed are according to the latest price list of MiraSpa.
- Spa membership cannot be used in conjunctions with any other Spa promotional offers or discounts.
- Spa member can enjoy the dining privilege discount by presenting the spa membership card with maximum of 12 guests in total for one bill.

Not applicable on 1 January, 14 February, Chinese New Year's eve (Dinner), 1st Day of CNY, Mother's Day eve, Mother's Day, Father's Day eve, Father's Day, Mid-Autumn Festival Eve (Dinner), Mid-Autumn Festival, Winter Solstice, 24 December, 25 December & 31 December (Dinner). Ticket sales events and dates specified by the outlets.

- MiraSpa reserves the right of final decision in case of any dispute.

## 條款及細則：

- 優惠只適用於自選療程，包括美容護理、身體按摩療程、身體護理計劃及其他護理服務。
- 所有療程需按優惠價另收加一服務費。
- 免費泊車按所屬水療優惠計劃而定，並只限於療程當日享用。
- 全日通行證不可兌換療程或當現金價值使用。
- 城景客房免費住宿1晚，不可兌換療程或當現金價值使用。
- 水療優惠會籍不可轉讓及不設退款。
- 憑現金價值兌換自選療程，將以MiraSpa最新價目為準。
- 水療會籍優惠計劃不能與其他折扣優惠及推廣同時使用。
- 憑水療會員卡可與最多共12位賓客（一張發票）專享餐飲優惠。

不適用於1月1日、2月14日、年三十(晚餐)、年初一、母親節前夕、母親節、父親節前夕、父親節、中秋節前夕、中秋節、冬至、12月24日、12月25日及12月31日(晚餐)。售票活動及餐廳指定日子。

- 如有任何爭議，MiraSpa將保留最終決定權。